
 

 

 

     

 

Αθήνα, 29 Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

    

Θέμα: «Διευκρινίσεις από ΠΑΓΝΗ σχετικά με τη μη νοσηλεία ασθενών COVID-19» 

 

Σύμφωνα με ανακοίνωση της διοίκησης του ΠΑΓΝΗ δεν νοσηλεύεται στο Νοσοκομείο 

κανένα κρούσμα ή ασθενής κορονοϊού. 

 

Όπως αναφέρει ρητά η ανακοίνωση: 

 

– Η ιχνηλάτηση και ανίχνευση ύποπτου κρούσματος ή άλλου περιστατικού εντός του 

Νοσοκομείου, γίνεται με ευθύνη της Επιτροπής Νοσοκομειακών Λοιμώξεων όπως 

προβλέπεται από το Πρωτόκολλο του Επιχειρησιακού μας πλάνου. Σημειώνουμε, για μια 

ακόμα φορά, ότι το Πρωτόκολλό μας, αποτέλεσε και αποτελεί το πρότυπο για όλη την 

Ελλάδα και είμαστε υπερήφανοι γι’ αυτό. 

 

– Στο Νοσοκομείο μας ούτε στη ΜΕΘ ούτε στη ΜΑΚ ΔΕΝ νοσηλεύεται κανένας ασθενής. 

Οι υγειονομικοί που έχουν ελεγχθεί αυτές τις ημέρες είναι περίπου 200 άτομα και είναι όλοι 

αρνητικοί. Ακολουθούμε πιστά τις οδηγίες του ΕΟΔΥ και πρώτο μέλημα μας συνεχίζει να 

αποτελεί η προστασία των εργαζομένων μας. 

 

– Για μια ακόμα φορά επισημαίνουμε ότι: στο Νοσοκομείο μας προσέρχονται μόνο τα 

προγραμματισμένα ραντεβού, για χειρουργεία και εξωτερικά ιατρεία και τα επείγοντα 

περιστατικά. Τα ραντεβού γίνονται ΜΟΝΟ ΤΗΛΕΦΩΝΙΚΑ και δεν υπάρχει κανένας λόγος 

προσέλευσης φυσικά για επισκέπτες ή συνοδούς. Οι συνοδοί εισέρχονται μόνο με ειδική 

άδεια που δίνεται από τη Διοίκηση του Νοσοκομείου. 

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1174

Ημερομ. Κατάθεσης:

29/10/2020



 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποια είναι τελικά η πραγματική κατάσταση που επικρατεί στο Πανεπιστημιακό 

Νοσοκομείο Ηρακλείου; 

2. Νοσηλεύονται αυτή τη στιγμή κρούσματα κορονοϊού στο Νοσοκομείο; 

3. Εφαρμόζονται όλα τα απαραίτητα πρωτόκολλα διαχείρισης ώστε να διασφαλιστεί 

η υγεία των εργαζομένων και των υπολοίπων ασθενών; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




